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Abstract (en)
The invention relates to a fast-extinguishing or self-extinguishing cigarette, the tobacco rod of which is surrounded by a wrapper of cigarette paper
which has regions of lower and higher permeability to air, in the form of zones designed in a pattern, and which is characterised in that the cigarette
paper has been adjusted, by single or repeated water-marking of the respective patterned zones, from an initial air permeability of less than 15 P
(according to DIN ISO 2965) to a mean overall air permeability of below 4 P.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine schnell oder von selbst erlöschende Cigarette, deren Tabakstrang von einer Hülle aus Cigarettenpapier umgeben
ist, das Bereiche mit geringerer und höherer Luftdurchlässigkeit in Form musterartig ausgebildeter Zonen aufweist und die dadurch
gekennzeichnet ist, daß das Cigarettenpapier durch ein- oder mehrmaliges Batonnieren der jeweiligen musterartig ausgebildeten Zonen von einer
Ausgangsluftdurchlässigkeit von weniger als 15 P (nach DIN ISO 2965) auf eine mittlere Gesamtluftdurchlässigkeit unter 4 P eingestellt worden ist.
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